
Au disparut renii
DIN CEI 17 reni cu care se mandrea Sibiul, au mai ramas doar doi - au fost vanduti in mai multe zone ale
tarii. Pe cei doi ramasi, Thomas Herbert nu a vrut sa ii vanda. Cei 15 reni au fost vanduti unor oameni
care fac afaceri cu ei. ii pun la sanie si ii plimba pe doritori prin marile orase ale tarii, acum in prag de
Craciun. Ultimii au plecat acum cateva zile la Timisoara si la Bucuresti. Afacerea cu renii merge ca pe
banda, spune cetateanul german, care locuieste acum la Sibiu. Ţarcul in care isi fac vremea renii a
devenit loc de pelerinaj pentru o multime de copii. De la angajatii germanului, care are ferma de animale,
pana la elevi din scolile generale. " Initial, m-au rugat angajatii sa-i las sa ii aduca pe copii si asa au ajuns
sa vina si mai multe clase de pe la scoli. Am fost de acord, bineinteles ", spune Thomas Herbert. Pentru
ca a avut asa mare priza la copii si pentru ca si lui ii plac foarte mult, Herbert are planuri mari de viitor cu
renii. " Sincer, am vrut sa-i vand pe toti, dar doi nu mai vreau sa-i dau. in martie sau cel tarziu in aprilie
anul viitor voi mai aduce langa cei doi inca vreo 20-25 de reni. O sa aiba o ditamai pasunea la dispozitie
si va fi undeva la munte, unde aerul este mai rece pentru ei " a mai spus Herbert. Renii au fost adusi la
Sibiu cu camioane tocmai din Kusmark, Suedia.
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